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Protokół Nr 7/2024 
z posiedzenia Komisji Statutowo - Regulaminowej 

w dniu 18 listopada 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Statutowo–Regulaminowej otworzyła Przewodnicząca Komisji, Katarzyna 
Kulesa. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

1) Anna Wąsowicz – Sekretarz Powiatu, 

2) Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

3) Lucyna Klich – Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich,  

4) Grzegorz Szczepański – Kierownik Biura Inwestycji i Remontów. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Kulesa przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu Budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. w zakresie przedmiotu 
działania Komisji 

5. Opracowanie projektu procedury przyjmowania przez Radę Powiatu w Krakowie zgłoszeń 
zewnętrznych o naruszeniach prawa oraz upoważnienia Rady 

6. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2025r. 

7. Zaopiniowanie planu pracy Rady Powiatu w Krakowie na 2025 r. 

8. Sprawy bieżące 

9. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA 2025 R. W ZAKRESIE 

PRZEDMIOTU DZIAŁANIA KOMISJI 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. oraz Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej, odpowiadając na pojawiające się pytania. 

Wojciech Pałka pogratulował przedłożenia w terminie budżetu uznając go za dobrą bazę do 
przyjęcia. Pytał o przyczynę wzrostu wydatków w Urzędzie Pracy Powiatu Krakowskiego o 14%. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że blisko 11% to wzrost wydatków na wynagrodzenia. 

Wojciech Pałka pytał czy Urząd Pracy Powiatu Krakowskiego jest szczególnie traktowany, czy jest 
wzrost etatów. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że nie ma specjalnego traktowania ani wzrostu zatrudnienia. 

Wojciech Pałka pytał o wzrost wydatków na Poradnię o zaledwie 3,9%. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że wzrost wynagrodzeń w Specjalistycznej Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej Powiatu Krakowskiego jest na tym samym poziomie jak w UPPK. 
W budżecie nie ma zaplanowanych podwyżek dla osób zatrudnionych na Karcie Nauczyciela. 

Wojciech Pałka wyraził opinię, iż należy wzmocnić Specjalistyczną Poradnię Psychologiczno-
Pedagogiczną Powiatu Krakowskiego, ze względu na wzrost potrzeb i problemów. Pytał o środki 
na zmianę siedziby. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że środki na ten cel obecnie nie są planowane. 

Wojciech Pałka wyraził opinię, iż zmiana lokalizacji w mieście mogłoby ponad podziałami zostać 
poparte. Pytał o plan wydatków na budowę ujeżdżalni koni. 

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że Zarząd rozpatruje możliwości pozyskania środków zewnętrznych 
na ten cel. Jeśli taka możliwość pojawi się, to propozycja zostanie przedstawiona.  

Wojciech Pałka pytał czy wszystkie zadania drogowe zaplanowane są w ramach IS. 

Edyta Jaśnikowska wskazała kwoty zaplanowane na wydatkach bieżących i majątkowych 
w zakresie dróg. Lista IS zostanie przedstawiona przed uchwaleniem budżetu. Wymieniła zadania 
finansowane poza IS, które są kontynuowane.  

Grzegorz Szczepański poinformował o zakresie zadania remontowego ujeżdżalni przy szkole 
w Czernichowie. Udzielając odpowiedzi na pytanie Wojciecha Pałki, poinformował o ponowieniu 
przetargu na wyposażenie szkoły w Skale w zakresie mebli i sprzętu komputerowego. Przyłącz 
energetyczny jest w trakcie realizacji. Nie ma informacji o zakończeniu wykonania. Jeśli otrzymamy 
dofinansowanie, to w liceach wykonane zostaną drobniejsze prace remontowe. Poinformował 
również, że projektant wystąpił o pozwolenie na budowę na dach i łazienki w LO w Krzeszowicach. 
Klimatyzację w ZSZ w Krzeszowicach planuje się wykonać na poddaszu starej części budynku. 
Omówił plany co do prac w pracowni fryzjerskiej w szkole w Giebułtowie. 

Komisja - 3 głosami za i 2 wstrzymującymi się - pozytywnie zaopiniowała projekt Budżetu Powiatu 
Krakowskiego na 2025 r. i projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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5. OPRACOWANIE PROJEKTU PROCEDURY PRZYJMOWANIA PRZEZ RADĘ POWIATU W KRAKOWIE 

ZGŁOSZEŃ ZEWNĘTRZNYCH O NARUSZENIACH PRAWA ORAZ UPOWAŻNIENIA RADY 

Lucyna Klich przedstawiła propozycję uzasadnień do projektów uchwał. 

Komisja 4 głosami za i 1 wstrzymującym się zdecydowała o wystąpieniu z inicjatywą podjęcia 
uchwały w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach prawa 
(załącznik nr 2) oraz uchwały w sprawie upoważnienia członków Komisji do spraw zgłaszanych 
przez sygnalistów oraz wskazania członków tej Komisji upoważnionych do przyjmowania zgłoszeń 
zewnętrznych oraz prowadzenia ich rejestru (załącznik nr 3). 

6. PRZYGOTOWANIE PLANU PRACY KOMISJI NA 2025 R. 

Dyskutowano nad Planem pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej na 2025 r. 

Wojciech Pałka zaproponował usunięcie punktu dotyczącego monitorowania informacji 
zamieszczonych w BIP i wprowadzenie w to miejsce analiza statutu wybranej jednostki 
organizacyjnej. 

Treść planu stanowi załącznik nr 4. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła Plan pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej na 
2025 r., decydując o jego przedstawieniu Radzie Powiatu w Krakowie do przyjęcia. 

7. ZAOPINIOWANIE PLANU PRACY RADY POWIATU W KRAKOWIE NA 2025 R. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

8. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono. 

9. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Kulesa zamknęła 
posiedzenie Komisji Statutowo - Regulaminowej.  

 

 Przewodnicząca Komisji 
 Statutowo- Regulaminowej 

 Katarzyna Kulesa 

Protokołowała: Lucyna Klich 


